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4a.  Voordracht Zomernota 2016 

De voorzitter licht het agendapunt toe en geeft het in bespreking. De laatste technische vraag van 

het CDA is inmiddels per mail beantwoord. 

 

COMMISSIEBEHANDELING 

De heer Klein (CU/SGP) vraagt of de uitkering uit het Provinciefonds voor het opruimen van 

drugsafval afdoende is voor de omvang van het probleem in Noord-Holland. 

 

De heer Kramer (GroenLinks) benoemt een onjuistheid in de tekst. Het betreft het verschuiven van 

een deel van de reserve Dijkversterking. Bij de besluitvormingsprocedure staat dat GS de besluiten 

nemen over de besteding van de gelden. In PS van 27 juni hebben GS toegezegd dat deze 

besluitvorming verloopt overeenkomstig de ambtelijke notitie terzake. PS gaan over dergelijke 

besluiten, dus de tekst moet worden gewijzigd om verwarring in de toekomst te voorkomen.  

 

Mevrouw Koning (CDA) heeft veel technische vragen gesteld over de Zomernota omdat deze op 

punten onduidelijk was. Ze hoopt dat de tekst van de volgende Zomernota helderder is. Het 

antwoord op vraag 39 lijkt logisch, maar ze wil het nader bestuderen. Ze kondigt aan dat ze bij 

agendapunt 5c een politieke vraag heeft over de lijst subsidieregels. 

 

Mevrouw Weemhoff (D66) vraagt naar de prestatie-indicatoren voor het subsidiëren van agrarisch en 

gewoon natuurbeheer op p.91. Ze is verrast dat dit subsidiebedrag, dat per jaar wordt aangevraagd 

en is gebaseerd op de werkelijkheid, voor de komende jaren naar beneden is bijgesteld. 

 

De heer Van der Hoek (ged.) zegt toe dat de vraag over de omvang van het drugsafvalprobleem 

schriftelijk wordt beantwoord. 

Gedeputeerde hoort GroenLinks betogen dat PS moeten besluiten over de besteding van de gelden, 

maar de tekst beoogt juist om deze PS-bevoegdheid te mandateren aan GS. 

 

De heer Kramer (GroenLinks) herhaalt dat op 27 juni is toegezegd dat deze tekst moet 

worden aangepast. In de beantwoording van de schriftelijke vragen staat ook dat dit een PS-

bevoegdheid moet zijn. 

 

De heer Van der Hoek zal dit nazien en de commissie berichten over een eventuele tekstaanpassing. 

Hij weet niet waarop de afbouw in het subsidiebedrag voor agrarisch en gewoon natuurbeheer is 

gebaseerd en zal de vraag schriftelijk beantwoorden. 

 

De voorzitter concludeert dat geen advies wordt opgesteld over de Voordracht Zomernota 2016 en 

dat deze met het verslag van deze vergadering wordt doorgeleid naar PS op 3 oktober 2016. 

 


